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Abstract (en)
Such a key is intended for keyboards in which a tactile effect is obtained by way of deformable means associated with a key-pusher-switch
assembly. <??>According to the invention, the deformable means consist of a solid membrane (8) of elastic material arranged on the support plate
(2) and spiked with at least one stud (10), the latter being axially deformable under compression, made in one piece with the said membrane (8) and
providing a mechanical link between the key (11) and the switch (4) in the manner of a pusher. <IMAGE>

Abstract (fr)
Une telle touche est destinée aux claviers dont un effet tactile est obtenu par l'intermédiaire de moyens déformables associés a un ensemble
touche-poussoir-interrupteur. Selon l'invention, les moyens déformables sont constitués par une membrane pleine (8) en matériau élastique
disposée sur la plaque support (2) et hérissée d'au moins un picot (10) déformable axialement en compression, venu de matiere avec ladite
membrane (8) et assurant une liaison mécanique entre la touche (11) et l'interrupteur (4) a la fagon d'un poussoir. <IMAGE>
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